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PROTOKÓŁ NR 116.2017 

Z POSIEDZENIA ZARZĄDU POWIATU W MIĘDZYRZECZU 

które odbyło się w dniu 19 września 2017 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Rafał Mikuła - Wicestarosta 

2. Dariusz Orzeszko - Członek Zarządu 

3. Zofia Plewa - Członek Zarządu 

4. Ferdynand Sańko - Członek Zarządu 

 

oraz: 

Remigiusz Biłous - Skarbnik Powiatu 

 

a także: 

Halina Pilipczuk - Naczelnik Wydziału Edukacji, Spraw Społecznych  

 i Promocji (podczas omawiania pkt 3) 

Czesław Toczyński  - Dyrektor Biura Starosty 

  

Posiedzenie otworzył Wicestarosta, Pan Rafał Mikuła, po czym ustalono porządek 
obrad. 
 
PORZĄDEK POSIEDZENIA: 

1. Sprawy budżetowe, w tym: 

- podjęcie uchwały, 

- przyjęcie projektów uchwał Rady Powiatu.  

2. Podjęcie uchwał w sprawie powołania członków komisji przetargowej.  

3. Omówienie innych spraw z bieżącej działalności powiatu. 

4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu.  

5. Wolne wnioski. 
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Ad. 1 

 Skarbnik przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany w 

budżecie na 2017 r. 

 Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 110.2017. 

 Skarbnik przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu Międzyrzeckiego w spra-

wie zmiany w uchwale budżetowej na 2017 r. 

 Zarząd skierował projekt do dalszych prac Rady Powiatu. 

 Skarbnik przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu Międzyrzeckiego w spra-

wie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Międzyrzeckiego na lata 2017 

- 2026. 

 Zarząd skierował projekt do dalszych prac Rady Powiatu. 

 Wicestarosta przedstawił rozliczenie dotacji udzielonych przez Powiat. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawiona informacją. 

 Wicestarosta przedstawił wniosek Rady Sołeckiej w Wyszanowie w sprawie 

budowy (remontu) chodnika w ciągu drogi powiatowej oraz wykonanie nowej na-

wierzchni drogi do Wyszanowa od strony Międzyrzecza. Budowa chodnika jest moż-

liwa w ramach wspólnych z Gminami inwestycji w ciągu dróg powiatowych pod wa-

runkiem wskazania przez Gminę Międzyrzecz do realizacji chodnika w Wyszanowie 

do realizacji w 2018 r. Pan Dariusz Orzeszko zauważył, że konieczne jest trzymanie 

się harmonogramu inwestycji drogowych zapisanych w podjętej uchwale Rady Powia-

tu. 

 Zarząd zapoznał się z wnioskiem do budżetu na 2018 r. 

 Wicestarosta przedstawił wniosek trzech osób o dofinansowanie w 2018 r. 

darmowej imprezy na OW Głębokie pod nazwą SOUDWAVE. Wskazał, że Powiat 

nie ma prawnej możliwości wspierać prywatnych inicjatyw mieszkańców. Wniosko-

dawcy w przypadku zrzeszenia w organizacji pozarządowej będą mogli wystąpić o 

dofinansowanie zadania w ramach corocznie ogłaszanego konkursu. 

 Zarząd negatywnie rozpatrzył wniosek. 

 

 



BS.0022.1.25.2017 

 

709 
_____________________________________________________________________________ 

Protokół Nr 116.2017 z posiedzenia Zarządu Powiatu w Międzyrzeczu z dnia 19 września 2017 r. 
 

Ad. 2 

 Wicestarosta przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powoła-

nia członków komisji przetargowej. Sprawa dotyczy przeprowadzenia postępowania 

na zadanie „Termomodernizacja obiektów Centrum Kształcenia Zawodowego i Usta-

wicznego przy ulicy Marcinkowskiego i Libelta” oraz zadanie „Poprawa warunków 

edukacyjnych w CKZiU”. Uchwała w powyższej sprawie została podjęta na posiedze-

niu Zarządu Powiatu w dniu 11 sierpnia 2017 r., w której przewodniczącym komisji 

został Wicestarosta. Ze względu na nieobecność Starosty zmianie ulega osoba prze-

wodniczącego komisji, którym zostanie Sekretarz Powiatu. 

 Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 111.2017. 

 Wicestarosta przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powoła-

nia członków komisji przetargowej. Sprawa dotyczy przeprowadzenia postępowania 

na zadanie „Modernizacja kształcenia zawodowego w Powiecie Międzyrzeckim - Do-

stawa sprzętu komputerowego i multimedialnego”. 

 Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 112.2017. 

Ad. 3 

 Wicestarosta przedstawiła odpowiedź Powiatowego Ośrodka Wsparcia „Ra-

zem raźniej” w Skwierzynie na wystąpienie pokontrolne. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

 Wicestarosta przedstawił do wiadomości pismo Powiatowego Inspektora Nad-

zoru Budowlanego w Międzyrzeczu do Gminy Międzyrzecz i Starosty Międzyrzec-

kiego w sprawie dokonania oględzin mostu na Paklicy w ciągu drogi gminnej – ulicy 

Podzamcze w Międzyrzeczu, jego zabezpieczenia oraz wnioskiem o zintensyfikowa-

nie działań w celu ustalenia właściciela obiektu. Ani Powiat Międzyrzecki nie jest i 

nie może być właścicielem tego mostu, ani Starostwo Powiatowe w Międzyrzeczu nie 

ma i nie może mieć żadnego tytułu prawnego do tego mostu. Obecnie na wniosek Mu-

zeum Ziemi Międzyrzeckiej im. Alfa Kowalskiego w Międzyrzeczu toczy się poste-

powanie sądowe o ustalenie właściciela obiektu. Wystosowana zostanie odpowiedź 

wskazująca na powyższe informacje. 
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 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją i polecił wystosowanie wska-

zanego pisma. 

 Pani Halina Pilipczuk przedstawiła pismo Dyrektor Specjalnego Ośrodka 

Szkolno – Wychowawczego w Międzyrzeczu w sprawie analizy płac pracowników 

administracji i obsługi, które według wnioskodawcy są niskie a coroczne podwyżki 

płac w wysokości 2-3% są niewystarczające. Z posiadanej wiedzy wynika, że we 

wszystkich placówkach oświatowych wynagrodzenie pracowników administracji i 

obsługi kształtują się na porównywalnym z SOSW poziomie. Sprawa w ostatnich la-

tach była już kilkakrotnie poruszana i wyjaśniana. Pan Dariusz Orzeszko zauważył, że 

budżet ma swoje prawa i Powiatu w chwili obecnej nie stać na większe wzrosty fun-

duszu płac. Pan Ferdynand Sańko potwierdził, że zarobki pracowników administracji i 

obsługi w większości placówek oświatowych kształtuje się na porównywalnym po-

ziome. Wskazał, że Dyrektor otrzymuje podwyżkę funduszu płac i sam decyduje o 

wysokości podwyżek dla poszczególnych pracowników biorąc pod uwagę ich zakres 

obowiązków i rezultaty wykonywanej pracy. Odpowiedź na pismo zostanie udzielona 

przez Wydział Edukacji, Spraw Społecznych i Promocji. 

 Zarząd zapoznał się z pismem i polecił przygotowanie odpowiedzi do wnio-

skodawcy. 

 Wicestarosta przedstawił pismo Dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wy-

chowawczego w Międzyrzeczu w sprawie planowanego wypowiedzenia najmu po-

mieszczeń w budynku przy ulicy Pamiątkowej w Międzyrzeczu dla Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Międzyrzeczu ze względu na zwiększone potrzeby loka-

lowe Ośrodka wraz z wnioskiem o wyrażenie zgody na podjęcie starań o montaż win-

dy wewnętrznej. Pan Dariusz Orzeszko wskazał, że wszystkie dotychczas budowane 

windy, także w placówkach oświatowych były windami zewnętrznymi. Budowa win-

dy zewnętrznej jest w jego ocenie tańsza oraz pozwala na dalsze korzystanie z po-

mieszczeń wewnątrz budynku, które musiałyby zostać przeznaczone na wykonanie 

szybu dźwigu. 

 Zarząd wyraził wstępną zgodę na podjęcie starań o montaż windy, przy czym 

zgoda dotyczy windy zewnętrznej. W przypadku niemożności jej wybudowania, przed 
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wyrażeniem zgody na podjęcie starań o budowę windy wewnętrznej, konieczne będzie 

przedstawienie ekspertyzy budowlanej wskazującej na zasadność takiego rozwiązania. 

 Pan Czesław Toczyński przedstawił projekt pisma do Gminy Trzciel w sprawie 

wypowiedzenia się, co do możliwości dokonania darowizny na rzecz Gminy nieru-

chomości gruntowej stanowiącą drogę będącą przedłużeniem działek drogowych sta-

nowiących własność Gminy Trzciel. Działka jest zbędna dla Powiatu i możliwe jest jej 

nieodpłatne przekazanie na rzecz Gminy. 

 Zarząd wystosował przedstawione pismo. 

Ad. 4 

 Zarząd przyjął i podpisał protokół Nr 115.2017 z dnia 13 września 2017 r.  

Ad. 5 [wolne wnioski] 

 Wolnych wniosków nie wniesiono. 

 Termin następnego posiedzenia ustalono na 27 września 2017 r. w Starostwie 

Powiatowym w Międzyrzeczu przed sesją Rady Powiatu w Międzyrzeczu. 
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PODPISY CZŁONKÓW ZARZĄDU 

 

1. ............................................ 

2. ............................................ 

3. ............................................ 

4. ............................................ 

 

Protokołował: Łukasz Ruta 


